



Ministry of Health and Welfare
Taichung Hospital

Address : No. 199號, Section 1, Sanmin Rd, West District,
Taichung City, 403

Cost : \$980

1) SPECIAL QUALIFICATION :

Bring passport , National Health Insurance Card (If you have) also proactively provide “Student Health Information Card Of CYUT” and “Contracted Health Examination Notice” to get special price. [[Student Health Information Card Of CYUT Download](#) & [Contracted Health Examination Notice Download](#)]

Cost : \$980

1) 特約資格：

需攜帶身分證、健保卡並主動提供「朝陽科技大學 學生健康資料卡中文版」及「特約體檢通知單」報到才有特約價。([健康資料卡表單下載](#)、
[特約體檢通知單下載](#))

2) HOW TO HAND OVER YOUR REPORT:

Hospital will provide one report of “Student Health Information Card Of CYUT”(you need to take your report by yourself. If the report is mailed by the hospital, an additional postage fee will be charged.)

PLEASE HAND OVER TO HEALTH SERVICE SECTION AT
ADMINISTRATION BUILDING BEFORE PUBLIC DATE.

報告繳交方式：

院方會提供「朝陽科技大學 學生健康資料卡」報告一份（報告須自取，如由醫院郵寄需另付郵資），請於公告日前自行繳回行政大樓一樓衛生保健組存查。

3) Not finish at the day :

If the urine specimen is not submitted within one week after the examination date, will be considered as voluntarily giving up that test.

當日未完成檢查：

檢查隔日起一週內如未能完成尿液檢體補交時，視同自願放棄該項檢查，逾期補交需再自費檢查。

- 4) If **undergoing a single-item re-examination**, examination and report fee will be charge by item :
- ① Additional **Serological Test for Syphilis (VDRL)** – an extra fee of **NT\$88** will be charged.
 - ② Additional **Serological Test for Syphilis (TPHA)** – an extra fee of **NT\$375** will be charged.
 - ③ For **VDRL/TPHA tests conducted separately** or **not performed on the same day as the health examination** (e.g., tested on a later date), an additional **basic form processing fee of NT\$250** will be charged.

4) 如有**境外學生執行單項補檢**，檢驗與報告處理費用依該單項項目收費。

- ① 加驗梅毒血清檢查(Serological Test for Syphilis) **VDRL**者加 收 **88** 元
- ② 加驗加驗梅毒血清檢查 **TPHA** 者加收 **375** 元
- ③ **單做** VDRL/TPHA 檢驗或**非於健檢當天同時加驗**（隔天加驗）**需**另外再
加收基本表格費 250 元